

Weekly Agenda (23) 09/03/2025 to 13/03/2025

Admin Notes الملاحظات الإدارية

● يُعد القرقاعون من التقاليد الشعبية العريقة في البحرين، حيث يحتفل به الأطفال في منتصف شهر رمضان المبارك. يرتدون الملابس التقليدية الجميلة ويحملون أكياسًا مزينة لجمع التوزيعات من الأهل والجيران، وسط أجواء مليئة بالفرح والأنغام التراثية. ويعزز القرقاعون روح العطاء والمشاركة، حيث يتبادل الجميع الفرح ويعكس القيم البحرينية الأصيلة في الترابط الاجتماعي والاحتفاء بالمناسبات الدينية.

مساهمة منا في الحفاظ على التراث البحريني المميز، سيسمح للطلاب يوم الخميس القادم 13 مارس بارتداء اللبس الشعبي وإحضار توزيعات بسيطة.

يرجى مراعاة ما يلي:

- ❖ التوزيعات اختيارية، وليست إلزامية.
- ❖ أن لا تكون مكلفة، بل رمزية ومناسبة للجميع.
- ❖ يجب أن لا تحتوي على المكسرات أو المصاصات أو الحلويات الصلبة.
- ❖ يمكن أن تكون التوزيعات دفاتر صغيرة، ألوان، ملصقات، أو أي هدايا بسيطة تدخل البهجة في قلوب زملائهم.
- ❖ سيكون هناك تعريف لجميع الصفوف بهذه العادة الجميلة لتعزيز فهم الطلاب لأهميتها الثقافية.

- Gerga'oon is a deep-rooted tradition in Bahrain. It is celebrated by children during the middle of the holy month of Ramadan. They wear beautiful traditional clothing and carry decorated bags to collect treats from family and neighbours. The celebrations are surrounded by joyous melodies and traditional music. Gerga'oon fosters the spirit of giving and sharing, where everyone exchanges happiness. It reflects the authentic Bahraini values of social connection and religious celebration.

In our efforts to preserve this distinctive Bahraini heritage, **students will be allowed to wear traditional clothing and bring simple giveaways on Thursday, March 13th.**

Please note the following:

- ❖ Giveaways are **optional** and not mandatory.

- ❖ They should **not be expensive**, but symbolic and suitable for everyone.
- ❖ It should **not contain nuts, lollipops or hard candy**.
- ❖ The giveaways can be small notebooks, colors, stickers, or any simple gifts that bring joy to their classmates.
- ❖ There will be a discussion about this beautiful tradition in all classes to enhance students' understanding of its cultural significance.

Weekly Plans الخطط الأسبوعية

09/03/2025 to 13/03/2025	
<u>Grade (1) Boys</u>	<u>Grade (1) Girls</u>
<u>Grade (2) Boys</u>	<u>Grade (2) Girls</u>
<u>Grade (3) Boys</u>	<u>Grade (3) Girls</u>
<u>Grade (4) Boys</u>	<u>Grade (4) Girls</u>

[End of Agenda]